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BR.0041/2/2010       Nowa Sól, 2010-12-17 
  
 

Protokół Nr II/2010 
z II sesji IV kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego  

z dnia 17 grudnia 2010 roku. 
 

 II Sesja IV kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego została zwołana przez 
Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Suskiego na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 
05 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, (tekst jednolity Dz. U. z 2001r. Nr 142,  
poz. 1592 z późn. zm.). 

 W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście według załączonej listy obecności,  
stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 O godz. 10.00 Przewodniczący Rady Powiatu otworzył sesję, stwierdzając  
na podstawie listy obecności radnych, że Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 
uchwał, a następnie odczytał radnym porządek obrad stanowiący załącznik nr 2  
do niniejszego protokołu. 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie II sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 
4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
4.1. stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego – numer druku – 0520/9/2010/R, 
4.2. powołania stałej Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego - numer druku – 
0520/10/2010/R, 
4.3.  wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego- 
numer druku – 0520/11/2010/R, 
4.4. wyboru Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowosolskiego- 
numer druku – 0520/12/2010/R, 
4.5. powołania stałej Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Rady Powiatu 
Nowosolskiego - numer druku – 0520/13/2010/R, 
4.6. powołania stałej Komisji Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu Rady Powiatu 
Nowosolskiego - numer druku – 0520/14/2010/R, 
4.7. powołania stałej Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu 
Nowosolskiego - numer druku – 0520/15/2010/R, 
5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Stwierdzam, że w sesji 
uczestniczy 20 radnych, a więc Rada jest prawomocna do podejmowania uchwał. Otwieram  
II Sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. Na wstępie chciałbym serdecznie powitać 
zaproszonych gości, dyrektorów jednostek organizacyjnych, kierowników wydziałów, 
przedstawicieli prasy, mieszkańców. Zanim przystąpimy do realizacji porządku obrad 
chciałbym powitać przedstawicieli Związku Harcerstwa Polskiego, którzy przybyli  
z Betlejemskim Światłem Pokoju. Betlejemskie Światło Pokoju jest symbolem pokoju, 
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wzajemnego zrozumienia poszczególnych ludzi, narodów. Jest znakiem nadziei oraz życia 
pozbawionego konfliktów i waśni. Bardzo proszę naszego gościa o wręczenie tego pięknego 
przesłania. Bardzo proszę również p. Starostę o towarzyszenie. Dziękuję, wobec tego 
przystępujemy do realizacji porządku obrad II sesji. Otrzymaliście Państwo proponowany 
porządek obrad czy do tak przedstawionego porządku obrad chcą zgłosić Państwo jakieś 
uwagi, zapytania? Nie widzę, wobec tego, ja chciałbym zgłosić autopoprawkę w punkcie 4.2. 
Poprawka polegać będzie na usunięciu określenia „stałej” jak macie Państwo w porządku 
obrad. Punkty wyglądać będą tak „podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji…”, a nie 
„stałej”. Czy do tak przedstawionego porządku obrad są jakieś propozycje? Bardzo proszę 
radny Dariusz Sachaj. Jednocześnie stwierdzam, że dołączył do nas radny p. Andrzej Ziarek  
i obradujemy w 20-osobowym składzie”. 
 
Radny Dariusz Sachaj – „Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, Szanowni goście.  
W imieniu Komitetu Wyborczego Wyborców Wadim Tyszkiewicz składam wniosek  
o przerwanie posiedzenia obecnej sesji, do poniedziałku, do godz. 16.00, po wyczerpaniu 
porządku obrad w pkt.4.1, to jest po stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu radnego. Jako, że nie 
ma konsensusu jeżeli chodzi o wybór władz Zarządu. Nasz Klub uważa, że wybór komisji, 
przed wyborem członków Zarządu jest bezpodstawny. Mieszkańcy Powiatu Nowosolskiego 
zasługują na to, aby w końcu mieć wybrany Zarząd Powiatu i wszystkie komisje aby 
reprezentować powiat w sposób sprawny. Dlatego chcemy dać sobie czas do poniedziałku  
do godz. 16.00 żeby dojść do konsensusu i sprawnie zakończyć te procedury. Wszystkie  
te rozmowy mają na celu doprowadzenie do takiego stanu, kiedy wszystkie władze powiatu 
będą wybrane. Chcemy jakby oświadczyć, że jest to potrzebne, bo za nami stoi 80.000 tys. 
ludzi, którzy chcą mieć porządne władze, normalnie funkcjonujące, szybko i sprawnie. Na 
dzisiaj jest pośpiech, jest mało czasu więc ten wniosek myślę, jest zasadny. Chcemy mieć 
pewność taką 100%, że ten czas wykorzystamy. Podtrzymuję swój wniosek i proszę  
o przyjęcie”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Dziękuję. Proszę radny 
Tadeusz Gabryelczyk”. 
 
Radny Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 
najpierw co do etykiety. Proszę Państwa, dzisiejsza sesja była zwołana na godz. 10.00. Pan 
Jarosław Suski został wybrany 16 głosami, a p. Przewodniczący zachowuje się jakby był 
Przewodniczącym jednego ugrupowania. To jest rzecz skandaliczna i niedopuszczalna.  
To bardzo źle wróży IV kadencji. Należało sesję otworzyć, jeśli Państwo potrzebujecie 
kolejne miesiące na rozmowy, to prowadźcie je, natomiast przestrzegajcie elementarne zasady 
wychowania i zachowania. A teraz drugie, jaki przepis zabrania powołania dzisiaj komisji? 
Wnioskodawca mówił tu, że jest to bezprawne? Jakie bezprawne? Żaden przepis nie zabrania. 
Państwo wspólnie działaliście przez 4 lata i wtedy Zarząd był porządny a teraz jest 
nieporządny? Przecież ten Zarząd dalej pracuje w takim składzie, nawet gdybyśmy się mieli 
wybierać trzy miesiące. W związku z tym, ja zgłaszam wniosek o zakończenie sesji po tym 
pierwszym punkcie, a nie kolejne jakieś przerwy, na które wy potrzebujecie albo i nie 
potrzebujecie na jakieś rozmowy. Prowadzicie je, od ostatniego spotkania upłynęło tyle czasu, 
że mogliście się wreszcie porozumieć. Bo właśnie pokazujecie, że macie w nosie interes 
około 80.000 mieszkańców Powiatu Nowosolskiego. Wy nie dyskutujecie nad programem, 
wy dyskutujecie nad personaliami, a jest to najgorsze co może się zdarzyć  
w samorządzie. W związku z tym, ja wnoszę aby zakończyć sesję jeśli taka jest potrzeba  
po tym pierwszym punkcie, choć uważam, że nie stoi na przeszkodzie aby dziś dokonać 
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wyboru komisji, a nie komisje wybierać pod Zarząd, co to za polityka? To jest kompletny 
brak polityki. To jest droga do anarchii. Dziękuję bardzo”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Dziękuję. Jeśli chodzi  
o etykietę, to chciałbym zwrócić uwagę p. radnemu, że również etykieta podczas zgłaszania 
wniosku obowiązuje, a wniosek nie powinien być przemówieniem. Dziękuję proszę radny 
Grzegorz Potęga”. 
 
Radny Grzegorz Potęga – „Panie Przewodniczący, Pani Starosto, Szanowni Państwo. 
Chciałbym zgłosić wniosek formalny o zmianę w porządku obrad, który miałby polegać na 
doprowadzeniu sesji do punktu 4.1. „stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego”, po czym, 
przejdziemy do punktu 5 „Interpelacje, zapytania i wnioski radnych” punkt 6 „Sprawy różne” 
i punkt 7 „Zamknięcie sesji” Dziękuję”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Proszę radny Andrzej 
Ziarek”. 
 
Radny Andrzej Ziarek  – „Panie Przewodniczący chciałbym zgłosić wniosek formalny  
o ogłoszenie półgodziny przerwy”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „W tej sytuacji poddaję 
pod głosowanie wniosek radnego Andrzeja Ziarka o ogłoszenie przerwy. Kto z Państwa 
Radnych jest za przyjęciem tego wniosku proszę o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymuję się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Stwierdzam, że wniosek 
został przyjęty 19 głosami. Ogłaszam półgodziny przerwy”. 
 
Po przerwie: 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Po przerwie, zostały 
tutaj zgłoszone wnioski, proszę radny Dariusz Sachaj”. 
 
Radny Dariusz Sachaj – „Pani Starosto, Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, przerwa 
była owocna. W związku z tym, że doszliśmy do konsensusu, że najlepszym rozwiązaniem 
będzie próba zwołania sesji nadzwyczajnej na środę, by z pełnym porządkiem obrad, czyli 
wyborem całego Zarządu i wszystkich komisji więc w związku z konsensusem, który 
wystąpił wycofuję swój wniosek o ogłoszenie przerwy”.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo. Pan 
radny Tadeusz Gabryelczyk”. 
 
Radny Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 
słowo konsensus brzmi ciepło, niesie nadzieję. W związku z tym ja wycofuję swój wniosek 
żeby zakończyć sesję po punkcie 4.1.”. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo. Wobec 
powyższego pozostaje wniosek radnego Grzegorza Potęgi o zmianę porządku obrad. I teraz 
ten wniosek poddaję pod głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego 
wniosku proszę o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 20, 
przeciw: 0, 
wstrzymuję się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Stwierdzam, że Rada 
jednogłośnie przyjęła ten wniosek. Wobec powyższego porządek dzisiejszych obrad będzie 
wyglądał następująco: 

7. Otwarcie II sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 
8. Przyjęcie porządku obrad. 
9. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego – numer 

druku – 0520/9/2010/R, 
11. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Przejdziemy  
do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. W takim razie, kto z Państwa Radnych jest za 
przyjęciem nowego porządku obrad proszę o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 20, 
przeciw: 0, 
wstrzymuję się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Stwierdzam, że Rada 
jednogłośnie przyjęła porządek obrad”. 
 
Ad.3. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Przechodzimy  
do punktu 3 - przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. Czy macie Państwo jakieś wnioski, 
uwagi? Nie widzę. W takim razie dziękuję. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 
protokołu z I sesji proszę o podniesieni ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 20, 
przeciw: 0, 
wstrzymuję się: 0. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „W tej chwili w obradach 
uczestniczy 20 radnych, zgodnie z Regulaminem protokół z poprzedniej sesji był do wglądu 
w Biurze Rady. Dziękuję, stwierdzam, że Rada 20 głosami „za” przyjęła protokół z I sesji”. 
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Ad.4.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Przechodzimy  
do podjęcia uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. W uzasadnieniu,  
w dniu 6 grudnia do Przewodniczącego Rady Powiatu Nowosolskiego wpłynęło pismo  
p. radnego Adama Żyrolisa o rezygnacji z mandatu radnego Rady Powiatu Nowosolskiego  
w związku z objęciem innych obowiązków w organach samorządu terytorialnego.  
Na podstawie takiego pisemnego zgłoszenia Przewodniczący Rady przygotowuje projekt 
uchwały. I ten wniosek dzisiaj będziemy dzisiaj głosować. Czy w związku z tym projektem 
ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. W takim razie przejdziemy do głosowania, 
kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tego projektu uchwały proszę o podniesienie ręki”. 
 
Głosowanie: 
za: 19, 
przeciw: 0, 
wstrzymuję się: 0. 
 

Uchwała Nr II/3/2010 – załącznik nr 3 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Dziękuję. Stwierdzam, 
że w głosowaniu uczestniczyło 19 radnych i Rada 19 głosami przyjęła projekt uchwały  
w sprawie stwierdzenia wygaszenia mandatu radnego. I bardzo proszę teraz p. Adama 
Żyrolisa o zabranie głosu”. 
 
Adam Żyrolis – „Panie Przewodniczący, Pani Starosto, Panie i Panowie Radni, Szanowni 
Państwo. Dziękuję Panu Przewodniczącemu za udzielnie głosu w tej części. Bądź  
z formalnego punktu widzenia radnym powiatu już nie jestem. Łączy się to oczywiście  
z powierzenia mi innych obowiązków w samorządzie gminnym i braku możliwości łączenia 
tych funkcji. Krótki to był mój staż w Radzie Powiatu, nie mniej bardzo cenne obserwacje  
i doświadczenia, szczególnie w kontekście tych trudności z wyborem statutowych organów  
w radzie. Mowa tu była o pewnej sprawności, dyskusyjna jest ta sprawność. Na szczęście 
samorządy gminne pracują bez większego problemu, czego Państwu w przyszłości życzę. 
Życzę Państwu również aby wszystkie Państwa decyzje, były decyzjami przemyślanymi  
i mądrymi i w interesie szeroko rozumianej wspólnoty samorządowej powiatu. Wszystkiego 
dobrego Państwu życzę”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo  
p. Adamowi Żyrolisowi już w tej chwili. Wobec tego przechodzimy do kolejnego punktu  
w porządku obrad, to są interpelacje, zapytania i wnioski radnych”. 
 
Ad.5. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Czy ktoś z Państwa 
Radnych chciałby tu zabrać glos? Proszę p. Starostę Małgorzatę Lachowicz-Murawską”. 
 
Starosta Nowosolski Małgorzata Lachowicz- Murawska – „Panie Przewodniczący, Panie  
i Panowie Radni, Szanowni Państwo, w tym punkcie dotyczącym wniosku. „W imieniu klubu 
Radnych Platformy Obywatelskiej RP wnoszę o włączenie do porządku obrad III sesji Rady 
Powiatu Nowosolskiego wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego oraz złożenia 
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ślubowania przez radnego wskazanego przez Komisarza Wyborczego jako kolejnego radnego 
z Komitetu Wyborczego Platformy Obywatelskiej RP z okręgu nr 2, z listy wyborczej nr 4. 
Dziękuję”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo. Czy 
ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać głos w tym punkcie obrad? Nie ma więcej 
chętnych, wobec tego dziękuję Państwu i przechodzimy do punktu 6 „Sprawy różne”. 
 
Ad.6.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Czy w tym punkcie, ktoś  
z Państwa Radnych chciał zabrać głos? Bardzo proszę p. Radny Andrzej Ziarek”. 
 
Radny Andrzej Ziarek  – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Ja tylko krótko chciałbym 
w imieniu swoim oraz koleżanek i kolegów z klubu PSL odnieść się do sytuacji, która dzisiaj 
zaistniała, bo padły tu różne słowa pod adresem nas radnych. Chcę powiedzieć, taka sytuacja 
która jest napewno nie jest komfortową ani miłą, ani pożądaną dla nikogo. Natomiast nie 
zgodzę się z tym, że ona wynika z tej sytuacji, że my chcemy rozmawiać o stanowiskach,  
o stołkach jak to się kolokwialnie mówi. Chcę Państwa wszystkich zapewnić, że jest wręcz 
odwrotnie. Bo gdybyśmy chcieli rozmawiać tylko i wyłącznie o stanowiskach, kto jaką 
funkcję ma pełnić, to zapewniam, iż bylibyśmy poza tym etapem i nie musielibyśmy 
przeżywać, tego co przeżywamy. Demokracja wiąże ze sobą różne koleje, ustawodawca dał 
nam trzy miesiące na wybór zarządu i myślę, że jest to dobry zapis dlatego, że wybór zarządu 
powinien się wiązać z mądrą, odpowiedzialną i wyważoną decyzją i sądzę, że to się tak 
wszystko przedłuża, świadczy tylko o tym, że w taki sposób do tego podchodzimy. W dużej 
mierze w skład tej rady wchodzą osoby, które w poprzedniej kadencji również były w tej 
radzie i tworzyły ze sobą koalicję. Ja odbieram to tak, że wyborcy dali nam mandat  
do tego żebyśmy te lata ze sobą współpracowali i nie ukrywam, że na dzień dzisiejszy naszą 
ideą, Polskiego Stronnictwa Ludowego jest to, żebyśmy spróbowali doprowadzić do tego aby 
powstała koalicja, jak w najszerszym wymiarze. Oczywiście, każdy z klubów, każda z opcji 
ma swoje zdanie na ten temat. Natomiast dopóki widzimy możliwość powstania takiej 
koalicji, zrobimy wszystko aby Polskie Stronnictwo Ludowe, radni którzy wchodzą w jego 
skład tego ugrupowania aby do tego doszło. Natomiast, też biorąc odpowiedzialność  
za powiat nie chcemy tego przedłużać w nieskończoność. Mamy wielką nadzieję, że do tej 
środy, o której dzisiaj było wspomniane, te sprawy uda się nam załatwić. Natomiast chcę 
wszystkich Państwa zapewnić, że to nie wynika absolutnie z potrzeby obejmowania 
jakichkolwiek stanowisk tylko z odpowiedzialności aby nie podejmować takich decyzji 
szybko, pod presją czasu, bo Zarząd, który ma być wybrany ma kierować pracą powiatu przez 
cztery lata, a wszystko wskazuje na to, że będą to trudne cztery lata więc tym bardziej skład 
personalny tego Zarządu powinien być jak najbardziej merytoryczny. Ci którzy potrafią 
działać w samorządzie, mają doświadczenie i w tym kierunku idą te nasze działania. Jak 
widać padło tu dzisiaj słowo konsensus, myślę, że w tej trudnej sytuacji, za to dziękuję  
i radnym z Platformy i radnym z Komitetu Wyborczego Wyborców Wadim Tyszkiewicz, za 
tą odpowiedzialność, bo wybór prezydium rady i dzisiejsza decyzja o sesji środowej świadczą 
o odpowiedzialności, pomimo tego, że każdy z nas ma swoje zdanie jako to powinno 
wyglądać. To te decyzje, które podejmujemy świadczą o odpowiedzialności i nie o tym, że 
nam chodzi żebyśmy się jak najszybciej poukładali, tylko żebyśmy się bardzo mądrze  
i rozsądnie wybrali. I myślę, że ten czas, który sobie daliśmy będzie sprzyjał temu że finał 
będzie szczęśliwy i mam wielką nadzieję, że Nowy Rok i może Święta Bożego Narodzenia 
powitamy bez tego problemu. Natomiast ja Państwu dziękuję za te decyzje, bo one były 
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trudne, a nasza rola też jest trudna żeby doprowadzić do takiego stanu rzeczy ale nie mogło to 
by się odbyć gdyby nie dobra wola z każdej ze stron. I to naprawdę świadczy o waszej 
wielkiej odpowiedzialności i za to wam dziękuję, a ja też powiem, że po 4 latach pracy z 
wami w poprzedniej kadencji byłem pewien, że właśnie w taki sposób będziecie do tego 
podchodzić. Dziękuję bardzo”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Czy ktoś z Państwa 
Radnych chciałby zabrać głos? Proszę radny Tadeusz Gabryelczyk”. 
 
Radny Tadeusz Gabryelczyk – „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 
Pan radny Ziarek po raz kolejny chce zakryć prawdę. I, to co powiedział, nie ma żadnego 
związku z porządkiem dzisiejszych obrad. W porządku dzisiejszych obrad nie ma wyboru 
Starosty, ani Wicestarosty, ani Zarządu. Sam p. radny stwierdził, że są trzy miesiące na wybór 
Zarządu, to że Państwo mówicie o tym, że zależy wam na tym żeby taką wspaniałą władzę 
wybrać, która sobie w tych trudnych warunkach odradzi, jest tylko pustym frazesem. 
Pokazują już to kolejne sesje. Prawda jest zupełnie inna i nie da się jej przykryć nawet 
najładniejszymi wystąpieniami. Dzisiaj sesja rozpoczęła się z 40 minut później. Pytam  
z jakiego powodu? Tutaj jest pełno gości, jak na ironię losu dzisiaj byli goście, którzy 
przynieśli Światełko Pokoju, widzieli jak w praktyce jak ten pokój tutaj wygląda. Należało 
sesję otworzyć, goście mogli wręczyć nam to światełko, chcieliście kolejną godzinę przerwy, 
bo wam zabrakło miesiąca, proszę bardzo. Przecież nie na w tym problemu, przecież 
demokracja na tym polega. Natomiast to, co robiono, zrobiono w sposób skandaliczny, 
niedopuszczalny i próba zagłaskania teraz tego, pokazanie że tak naprawdę nic się nie stało, 
fajni jesteśmy i wspaniali, że się na coś zgodziliśmy, jest niczym ważnym tylko próbą 
zakrycia prawdy. A prawda i tak wyjdzie. I to szybciej niż się niektórym wydaje. Dziękuję”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Dziękuję również. Czy 
ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Ad vocem radny Andrzej Ziarek.” 
 
Radny Andrzej Ziarek  – „Ja zgadzam się z p. radnym, że to o czym mówię, tego punktu  
w porządku obrad nie było. Natomiast moja wypowiedź jakby była na podstawie wypowiedzi 
p. radnego, który zabrał głos i posądził nas tu o różne rzeczy. Stąd ta moja wypowiedź 
znalazła tutaj miejsce. A prawda jaka jest, taka jest, bez względu co by tu każdy z nas tutaj 
mówił pozostaje prawdą. I też myślę, że niedługo wyjdzie na jaw. Dziękuję”. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Dziękuję bardzo za te 
słowa prawdy. Również te słowa odnoszące się do nowego przewodniczącego, też traktuję 
jako słowa prawdy i przyjmuję. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad? 
Nie widzę, wobec tego dziękuję Państwu. Chciałbym poinformować Państwa  
o Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu, którą zwołuję na dzień 22 grudnia, (środa)  
o godz. 14.00 w Powiatowym Centrum Edukacji, niniejszym uznaję powiadomienie  
za skuteczne”. 
 
Ad.7. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego Jarosław Suski – „Wobec wyczerpania 
porządku obrad dzisiejszej sesji zamykam II Sesję Rady Powiatu Nowosolskiego”. 
 
    Przewodniczący Rady Powiatu Nowosolskiego 
      (-)  Jarosław Suski 
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